
 

Årsmöte Föreningen Lökeberg 10/5 kl 10.00 

Plats: Hemma hos Pernilla och Magnus 

 
Närvarande: Karolina Klingborg, Ture Sigfeldt, Håkan Mobacken, Maj-Britt Mobacken, 
Steinar Petursson, Anna Bartler, Magnus Gunnergård, Eva Gunnergård, Pernilla Wiklund, 
Magnus Sjöstrand, Patrik Glad, Annica Glad, Christoffer Jertborn, Patrik Hultman, Christer 
Yngvesson, Jia Hahlin, Lars Andersson, Ove Jacobsson, Eva Jacobsson, Johan Hagsjö, 
Robert Erlandsson, Andreas Baldinger Susanne Viberg, Magnus Olsson, Susan Ekblad 
 

1. Till ordförande för mötet valdes Karolina Klingborg 
 

2. Till sekreterare för mötet valdes Anna Bartler 
 

3. Till justeringsmän och rösträknare valdes Pernilla Wiklund och Eva Gunnergård 
 

4. Föredragningslistan fastställdes och föregående års protokoll lästes upp. 
 

5. Mötet ansåg kallelsen till årsmötet behörigt utlyst.  
Kallelse har gått ut via mail, sms, programblad, facebook samt annons i Kungälvs 
Posten.  
 

6. Styrelsen redogjorde för verksamheten 2019 och verksamhetsberättelsen 
godkändes. 
Styrelsen gick igenom den ekonomiska redovisningen och det kan konstateras att 
resultatet för året som gick blev bättre än förväntat. Styrelsen hade budgeterat för ett 
minusresultat, då en ny mur skulle byggas istället för slipersmuren. Tack vare större 
bidrag från kommunen än tidigare år, så blev minusresultatet inte så stort som 
planerat.  
 

7. Revisor Johan Hagsjö hade granskat föreningens ekonomi och ansåg att föreningens 
ekonomi har skötts i god ordning. Han föreslog därför att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet.  
Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
 

8. Styrelsen gick igenom verksamhetsplan och budget för verksamhetsåret 2020 och 
mötet godkände förslaget. 
Under året som kommer ska det arbetas för att få in fler medlemmar i föreningen 
genom att vi uppdaterar vårt datasystem som vi använder för vårt medlemsregister. 
Då finns möjlighet att påminna om betalning och vi kan ha ett bättre uppdaterat 
medlemsregister. 
Vi kommer inte att lägga så mycket på reparationer under året som kommer utan 
bara se till att fixa det viktigaste, för att spara pengar. Det som är i akut behov av 
upprustning är stenpiren. Underhållsgruppen kommer att annonsera när det är dags 
för arbete och sedan får alla som vill hjälpa till.  
Denna sommar kommer vi få en viss del av simlärarnas lön betald via kommunen 
genom att de får sommarjobb från kommunen.   

 

 
 
 



9. Fastställande av avgifter för verksamhetsåret 2020/21: 
Medlemsavgift 500 kr/familj, 250 kr/enpersonshushåll 
Simskoleavgift: 500 kr per elev samt betald medlemsavgift. 

  

 
10. Val av styrelse fram till årsmöte 2021 

Ordförande:  Karolina Klingborg 
Vice ordförande:  Magnus Sjöstrand 
Sekreterare: Anna Bartler 
Kassör:  Ingrid Erlandsson 
Ledamot:  Steinar Petursson 

 
11. Val av ansvariga för arbetsgrupper fram till 2021( Ansvariga är även adjungerade i    

           styrelsen) 
Trivselgrupp:   Annica Glad 
Underhållsgrupp:   Patrik Hultman, Christoffer Jertborn, Christer Yngvesson 
Kioskverksamhet:   Jia Hahlin 
Simskoleansvarig:  Pernilla Wiklund 

 

 
12. Val av revisorer och en suppleant för en tid fram till årsmötet 2021  

Johan Hagsjö och Brita Ullman, suppleant Lars Andersson 
 

 
13. Val av två ordinarie ledamöter i valberedningen fram till årsmötet 2021 

Karin Jansson och Eva Gunnergård 
 

14. Övriga frågor 
• Handikappramp: Förra sommaren köptes en handikappramp in som planerades 

sättas i vid bryggan för att underlätta badning för rörelsehindrade. Det visade sig vara 
svårare och krångligare än vad föreningen tänkt då det krävs större underhåll och 
kostnad än vad föreningen klarar av. Årsmötet röstade för att sälja rampen igen. 

• Stege/trappa till badet: 
Förslag är att den stålstege som ligger på piren läggs i för sommaren 2020 och sedan 
får den ligga så länge den håller. Detta pga att den är allt för tung att lägga i och tas 
upp varje år. När den slitits ut byggs en ny i trä. Trappan längst ut är eventuellt 
skadad och behöver kontrolleras. Underhållsgruppen får i uppdrag att undersöka 
detta.  

• HLR-kurs: 
Ture Sigfeldt informerar innan mötet om HLR och risk för spridning av Corona under 
en övning med dockor osv. HLR-kursen i år blir inställd pga virusrisk.  

• Brasklapp för sommarprogrammet:  
Alla aktiviteter för sommaren är planerade men kan ställas in med kort varsel efter 
Folkhälsomyndighetens rekommendationer. 

• Förslag på att fondera ekonomin för att ha budget för ett löpande underhåll. Styrelsen 
tar med sig denna fråga till nästa styrelsemöte. 

 

15. Mötet avslutades av Karolina Klingborg 
 

 

 

 


